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Fapte. 1:8  "Ci voi veţi primi putere, după ce Duhul Sfânt se va pogorâ peste voi,  şi-Mi veţi fi martori  
                       în Ierusalim, şi în Iudeea şi în Samaria, până la marginile pământului" 
 

Să vedem ce a spus Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
       *Astăzi noi avem o concepţie greşită despre putere.  Puterea  este  biruinţă, a răsplăti cu bine răul, aceasta  este  puterea  
reală. Atunci  tu  poţi  să-ţi  iubeşti  duşmanul  tău, să faci bine celor ce-ţi fac răul.  Aceasta  este  puterea  adevărată;  aceasta  
este  puterea lui Dumnezeu (Matei 5: 44-48).  
        Maniacii  pot  să  rupă  lanţuri. Dar  trebuie  un  om  real  (adevărat) pentru a răsplăti răul cu bine, din adâncul inimii, 
nu ca o obligaţie de îndatorire religioasă, ci din adâncul inimii. 
      *Voi ştiţi, oamenii vor putere, şi ei nu ştiu cu adevărat ce este puterea. Vedeţi ? Ei nu ştiu cu adevărat ce merge cu aceasta. 
Calea în sus este în jos, întotdeauna. Dacă  tu  vrei  putere, vezi doar cât de umil poţi tu să fii  (Matei 11: 28-30  /  1Petru 5: 5-6).  
Doar depărtează-te de toată gândirea ta lumească, şi smereşte-te înaintea lui Dumnezeu, şi atunci tu ai mai multă putere decât omul 
care fuge roata după clădire şi face o grămadă mare de gălăgie; pentru că tu ai fost în stare să te învingi pe tine însuţi şi să te 
încredinţezi lui Christos, să te smereşti înaintea Lui  (Iacov 4: 10).  Aceea  este  puterea  adevărată. 
        Voi arătaţi-mi o biserică care este smerită, cu adevărat smerită, umilă, nu o biserică arogantă, doar o biserică dulce şi smerită.  
Eu vă voi arăta vouă o biserică care are favoarea şi puterea lui Dumnezeu în ea.  Aceea  este  corect. Acela este lucrul care trebuie, 
umilinţă, să ne smerim înaintea lui Dumnezeu, şi să lăsăm pe Dumnezeu să lucreze prin noi. Nu este nevoie să facem o grămadă de 
gălăgie (zgomot). Câteodată, aşa cum a spus fermierul, el a mers afară pe câmp cu căruţa lui, şi de fiecare dată când lovea cu roata 
ceva dâmb, doar zdrăngănea şi mergea mai departe. Dar când el a venit înapoi, el a lovit acelaş dâmb şi nu a făcut nici un zgomot, 
pentru că era încăcată cu lucruri bune. Deci, eu cred că aceea este doar corect, că noi ne umplem cu lucrurile bune ale lui Dumnezeu, 
în aşa fel ca fructele (roadele) Duhului să se poată face cunoscute (să se vadă ) prin noi. (Galateni 5: 22). 
       *Acum, fraţi şi surori, eu vreau să vă întreb ceva. Apoi dacă noi sântem născuţi din nou din Duhul lui Dumnezeu.... Dumnezeu 
nu are părţi mici şi slabe, şi părţi mari şi tari; El este totul împreună Dumnezeu! Şi tu dacă ai destul Dumnezeu în tine, atât cât El ar fi 
doar deabia o umbră, aceea (atâta) este putere îndeajuns pentru a face un pământ nou. Aceea este putere îndeajuns pentru a face o lună 
nouă şi un nou sistem. Este Dumnezeu, şi El este puternic. Şi chiar acum în fiecare credincios de aici ce are Viaţă Eternă, care este 
Duhul lui Dumnezeu în voi; este suficientă putere care va învia morţii, care va vindeca bolnavii, care va pune fiecare orbită la locul ei, 
dar aceasta este controlată de o lege, care este Duhul care este în voi. Voi sânteţi fii şi fiice ale lui Dumnezeu. Acelaş Duh care Îl aveţi 
în voi, El vă va învia pe voi sus în ziua învierii  (Romani 8: 11).  
        Dacă acolo nu ar fi o lege la aceasta, fii şi fiicele lui Dumnezeu ar crea o lume pentru ei afară acolo şi ar merge şi ar trăi o 
viaţă particulară în ea. Voi aveţi în voi puterea să o faceţi. Dacă voi aveţi o umbră de putere din puterea lui Dumnezeu în voi, voi aveţi 
puterea să o faceţi. Dumnezeu este omnipotent. Înţelegeţi ce vreau să spun? puterea care este în voi va face..... Voi aţi putea vorbi o 
lume în existenţă şi să mergeţi să trăiţi în ea. Haleluia! Acolo sânteţi voi. 
        Aceea este ce fel de putere este în Biserică acum, dar este controlată de o lege (Efeseni 3: 20-21). Şi acea lege nu este de a ţine 
o grămadă de porunci. Este Legea Credinţei. Isus a spus, "Toate lucrurile sânt posibile celor ce cred" (Marc.11: 22-24). Şi dacă tu  
poţi crede aceasta, orice lucru Dumnezeu ar călăuzi sufletul tău să creadă, acela este al tău.  Fiecare  bucată  de  pământ  pe  care  
calcă piciorul tău prin credinţă, Dumnezeu ţi-l dă ţie (Iosua 1:3). Amin.  Este  al  tău; este în posesia ta, dacă tu poţi găsi cheia la  
(pentru) această lege care să o deschidă pentru tine.  Înţelegeţi  ce  vreau  să  spun?  Puterea  este  controlată  de.... Dacă tu eşti 
un fiu al lui Dumnezeu, tu eşti o fiică a lui Dumnezeu, aceasta nu te va părăsi pe tine niciodată. Ea este cu tine tot timpul. Doar  
(ne)credinţa ta,  
te îndepărtează de la Ea, dar Ea este totuşi acolo. Haleluia!. 
       Când tu eşti mântuit, Dumnezeu îţi dă ţie credinţă să te ridici din murdăria pământului. Credinţa ta biruieşte toate lucrurile 
lumii (1 Ioan 5: 4). Ce este credinţa voastră? Credinţa voastră este acel act că Dumnezeu a făcut (lucrat) în voi  pentru a vă face fii ai 
lui Dumnezeu. Voi aţi renunţat la minciună, la furat, la băut,  pentru că credinţa voastră v-a ridicat deasupra acestor lucruri.  Amin. 
Dacă voi nu o faceţi, voi nu aveţi nici o credinţă. "Şi prin credinţă sânteţi voi mântuiţi, şi prin Har" (Efeseni 2: 8-9). 
       Atât cât de multă credinţă puteţi să eliberaţi din voi, aceea este cât de multă putere puteţi voi să aveţi, pentru că în voi locuieşte 
puterea de a face ceruri şi pământ. Dumnezeu locuieşte în voi, şi voi sânteţi fii şi fiice ale lui Dumnezeu. Amin. Acolo sânteţi voi. 
Este doar credinţa voastră. Isus a spus, "Facă-se după credinţa voastră. Dacă tu poţi să crezi, toate lucrurile sânt cu putinţă. Adevărat, 
vă spun vouă, dacă tu spui acestui munte, -Mută-te- şi nu te îndoieşti, ci crezi aceea ce tu ai spus ..." 
       Acesta este necazul cu biserica. Noi putem birui orice boală. Noi avem puterea în noi. Noi sântem fii şi fiice ale lui Dumnezeu, 
nimic nu poate sta în faţa noastră. Singurul lucru, El vrea să găsească pe cineva care să creadă, care va crede ceea ce Dumnezeu a 
făcut deja pentru voi. "Nu vom fi, ci noi sântem acum". Şi veşnica Prezenţă a Duhului este totdeauna cu noi. Amin. Acolo sânteţi voi. 
       Credeţi-o. Voi trebuie să o credeţi. Trebuie să fie Ceva acolo care să deschidă acel lucru, să deschidă acel lucru, ca voi să 
intraţi în aceea. Ceea ce noi avem nevoie astăzi, nu este să ne rugăm pentru mai multă putere. Voi aveţi destulă putere ca să creaţi un 
pămînt nou. Ceea ce voi aveţi nevoie este credinţă ca să mânuiţi acea putere. Ceea ce voi aveţi nevoie este să controlaţi acea viaţă, şi 
să trăiţi o viaţă atât de evlavioasă, încât atunci când voi cereţi ceva de la Dumnezeu, să ştiţi. Noi avem încredere în Dumnezeu, pentru 
aceea. Noi ştim, dacă noi ţinem poruncile Lui, El nu va reţine nici un lucru bun de la noi dacă noi umblăm cu El. Dumnezeu umblă cu 
noi.  
      *Şi aceeaşi putere, acelaşi Christos...Haleluia. Lasă fundamentaliştii, lasă acei oameni care neagă puterea lui Dumnezeu să 
spună că este greşit; dar aceeaşi putere care a vorbit lumea în existenţă este în acei oameni care au Duhul Sfânt (Evr.11: 1-3). 



Aceea este corect. Bărbaţi şi femei, este timpul să aflăm cine sânteţi voi. Diavolul încearcă să vă ascudă (să vă îndepărteze de adevăr), 
să vă spună că voi sânteţi ceva mic călcat jos, ceva josnic. Voi nu sânteţi.  Voi  sânteţi  fii  şi  fiice  ale  lui  Dumnezeu  (Gal 4: 
6-7). Divinitatea nu este în cer; Ea este în voi (Coloseni 1: 27). Haleluia.  Dumnezeu  locuieşte  în  om.  Şi  omul  a  devenit  un  
fiu  a  lui Dumnezeu, nu el în el însuş, ci Duhul Sfânt care este în el este Dumnezeu. Creatorul  locuieşte  în  creaţie. 
      *Acelaş Duh Sfânt care a salvat Luteranii, care a sfinţit Metodiştii, care a botezat Penticostalii, acum pregăteşte şi pune în 
ordine venirea Domnului Isus. Când el va fi atât de puternic, că acel Trup va veni în acest grup al bisericii care va trage pe restul din 
ei afară din morminte. Acolo va fi o înviere. Pentru aceasta este dat Duhul Sfânt.  Ce  este  Duhul  Sfânt?  Fără  noi  ei  nu  pot  
fi  făcuţi desăvârşiţi (Evrei 11: 32-40). Dumnezeu aşteaptă după mine şi după tine. Biserica aşteaptă după mine şi după tine:  timpul  
adopţiei, când Dumnezeu poate turna în noi Plinătatea Lui, Puterea Lui, Învierea Lui, aceea când biserica şi Christos vor deveni atât 
de aproape împreună încât Christos devine vizibil printre noi, şi învie morţii, şi noi vom pleca în răpire (1 Tes. 4: 13-18). 
      *Nu vă îngrijoraţi. Dumnezeu aşteaptă, şi încearcă, şi presează să ajungă la taina lui Dumnezeu descoperită Bisericii Lui. Aceea 
este ceea ce ţine înapoi (pe loc) venirea lui Christos acum şi măreţul Mileniu, este această putere supranaturală care chiar stă adormită 
(în stare latentă) în Biserică. 
      *Oh, Puterea Bisericii Creştine care stă adormită (în stare latentă) în seara aceasta din cauza necredinţei. 
        Voi aveţi puterea, dar ea este în stare amorţită, din cauza că vouă vă este frică să o folosiţi. Vedeţi? Apostolii au avut puterea, 
dar ei nu au putut să o folosească (să vindece băiatul - Luca 17: 20-21). Şi fiecare din voi are puterea. Aceşti oameni schilozi au 
puterea chiar acum să se ridice de aici şi să umble. Aceste om pe moarte, cu cancer, are puterea să se ridice şi să umble. Ceilalţi dintre 
voi de aici de afară, care sânteţi bolnavi, voi aveţi puterea. Voi aveţi puterea; ea vă este dată vouă. Voi veţi primi putere (Fapte 1: 8). 
Asta este ceea ce spune Biblia. 
      *Ascultaţi cu atenţie. 1 Corinteni 4: 20 spune că Împărăţia lui Dumnezeu este Cuvântul Lui făcut putere. Dacă voi vreţi să 
puneţi aceea jos (să notaţi), 1 Cor. 4: 20.  Împărăţia  lui  Dumnezeu  este  Cuvântul  lui  Dumnezeu  făcut  putere.  Ce  este  
Împărăţia  lui Dumnezeu ?  Este  în  voi.  Împărăţia este în voi (Luca 17: 20-21). Şi atunci când Cuvântul vine înăuntru acolo, ce 
începe să facă acest Cuvânt ? El Însuş Se transformă în putere, făcându-L să spună chiar exact ceea ce El a spus. 
       Tu nu poţi spune, "El spune asta, El spune asta", şi să-L faci să funcţioneze. Tu trebuie să spui acelaş lucru ce El spune. Aceea 
face o mărturie. Nu spunând, "Ei bine, El este lustruit sus puţin aici, eu voi avea mai multă înţelepciune, eu voi fi în mai bună poziţie 
stând aici".   Tu stai cu Cuvântul. Acolo este el. Vedeţi? Şi El va produce Puterea Lui, "Isus Christos acelaş ieri azi şi în veci". Isus a 
spus în Sf. Ioan 14: 12, "Acela care crede în Mine, lucrările pe care le fac Eu, le va face şi el de asemenea". Sf. Ioan 15: 7, "Dacă voi 
locuiţi în Mine, şi Cuvântul Meu în voi, voi puteţi să cereţi ceea ce voi vreţi, şi aceasta vi se va face." 
      *Acea putere înviată, frate, eu nu vreau să spun ceva ce tu trebuie să sapi şi să tragi şi să încerci. Eu vreau să spun, doar 
aruncă-te pe tine însuţi liber (dă-ţi drumul) şi Dumnezeu te-a şi făcut pachet undeva departe, unde este doar aşa o plăcere să trăieşti 
pentru El. Acolo nu este nimic în....De ce, celelalte lucruri sânt doar aşa de moarte ca şi ora doisprezece. Vedeţi ? Nimic, nici o 
dorinţă de loc, nici o condamnare către cei care sânt în Christos Isus.... Oh, doamne. Acele lucruri vechi ale lumii, voi nu trebuie să 
renunţaţi la ele, voi nu trebuie,  acolo  nu  este  nimic  la  ce  voi  să  renunţaţi,  ele  doar  renunţă  la  voi. Doar simplu, ele 
nu mai sânt acolo, ele doar pleacă la o parte. Amin. 
      *Puterea de mişcare vine în aceste ultime zile. Ce este aceasta? Puterea mişcătoare de înviere vine la biserică, pregătind-o în 
această oră de care ne apropiem; puterea de înviere. Oh, Dumnezeu să ne ajute să o primim. Să ne ajute să o credem.  
       Vedeţi? Doar depinde de ce fel de atitudine iei tu faţă de Ea, indiferent dacă Ea îţi face ţie ceva bine sau nu. Vedeţi, voi trebuie 
să credeţi aceea. Dacă tu nu o crezi, ţie nu îţi va face nici un măcar un pic de bine. 
       Dar de asemenea este un fapt (sigur) că profetul pentru această ultimă epocă trebuie să aducă afară, un mesaj de 
la Dumnezeu care va premerge a doua venire a Domnului, pentru că prin acest mesaj, inimile copiilor vor fi întoarse 
înapoi la părinţii Penticostali (părinţii Cincizecimii), şi împreună cu restaurarea Cuvântului va veni şi restaurarea puterii. 
      *Dar biserica nu a recunoscut ziua ei, la fel ca Israel înapoi în ţara promisă. Ea nu ştie cum a ajuns înapoi acolo. Ea doar 
automat a fost pusă înapoi acolo. De ce? Forţele naţionale au pus-o pe ea în locul ei. Acum, eu sînt pe cale să spun ceva. Forţele 
naţionale au pus pe Israel în ţara lor. Forţele naţionale vor pune biserica în Consiliul Mondial al Bisericilor. Dar puterea lui Dumnezeu 
va pune oamenii în Mireasă. Forţele lumeşti pe această cale, şi forţele lumeşti pe cealaltă cale, dar forţele lui Dumnezeu pe deasupra, 
Duhul lui Dumnezeu, care este Cuvântul lui Dumnezeu ("Cuvântul Meu care este Duh şi Viaţă va pune Mireasa în locul Ei, pentru că 
Ea va  poziţia ei în Cuvânt, şi atunci ea este în Christos") (Ioan 6: 63) o va pune pe ea în locul ei. Nici o forţă naţională nu o va face. 
Dar forţa naţională a condus pe Israel în ţara lui. Forţa naţională a Consiliului Bisericilor va conduce fiecare organizaţie în el, dar 
puterea lui Dumnezeu va ridica Mireasa în Slavă, afară din ea. 
      *Haideţi să luăm Noul Testament, 2 Timotei 3: 1-5. Duhul Sfânt ne avertizează că în zilele din urmă biserica se va depărta de 
sinceritate şi credinţă. Ei vor avea o formă de evlavie, dar tăgăduind puterea care a venit cu lucrul corect, având o formă de evlavie, 
dar tăgăduind puterea acesteia. Da domnule. 
       Dumnezeu urăşte o religie fără putere. Şi orice religie astăzi care nu are pe Christos în ea, este fără putere. Dar orice religie în 
care este Christos, este sub Sângele Lui Însuş, şi ea are putere în ea. Dumnezeu urăşte religia fără putere. Ea trebuie să aibe putere în 
ea. Ea trebuie să aibe sinceritate. Sinceritatea aduce putere. Sinceritatea aduce închinare reală, nu o formă, ci închinare originală cu 
putere ca să ştiţi că voi aţi trecut de la moarte la Viaţă (Ioan 5: 24). 
       Eu vreau ca voi să prindeţi aceasta acum. Biserica trebuie să se ridice pe ea Însăşi în puterea lui Dumnezeu. Cum? Noi  sântem 
prea aproape de sfârşit acum, şi eu cred că biserica este în condiţia unde noi putem învăţa lucruri puţin mai adânci, şi să furăm ceva 
din această credinţă de suprafaţă afară, şi să intrăm în ceva real. Vedeţi? Trebuie să fie ceva ce tu ştii. 
       Şi deci, când un om trăieşte prin credinţă şi umblă prin credinţă, eu vreau să spun credinţă de substanţă, el este izolat de restul 
întregii lumi şi devine o nouă creaţie în Christos. Acolo, acum tu devii (intri) în materialul Miresei. Voi vedeţi, vedeţi? Voi întraţi în 
condiţia de răpire acum. Aceea înseamnă pentru fiecare din noi, nu doar pentru pastor, diacon sau administratori, aceea înseamnă 
pentru laici, fiecare individual umblă într-o lume cu Dumnezeu, singur. Voi sânteţi botezaţi în această împărăţie, şi acolo nu este 
nimeni în afară de tine şi Dumnezeu. Vedeţi? El dă ordinele, şi tu le împachetezi (execuţi). Orişice El spune, acolo nu este nici o 
umbră de îndoială, niciunde; tu doar păşeşti chiar acolo. Dacă Domnul spune aceasta, acolo nu este nimeni în lume care ar putea să te 
ducă (cu vorba) de pe aceea; tu doar mergi pe ea doar la fel. Acum, voi veniţi în credinţa perfectă, perfecţiunea perfectă nu poate 
greşi. Acea credinţă niciodată nu greşeşte (nu înşeală). 
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